

Title (en)

TRANSFORMABLE AND DISMOUNTABLE BILLIARD-TABLES.

Title (de)

ZERLEGBARE UND UMWANDELBARE BILLARDTISCHE.

Title (fr)

TABLES DE BILLIARD TRANSFORMABLES ET DEMONTABLES.

Publication

EP 0178317 A1 19860423 (FR)

Application

EP 85902056 A 19850424

Priority

FR 8406829 A 19840427

Abstract (en)

[origin: FR2563439A1] A billiard-table (1) according to the invention comprises a rectangular plate (1a) covered with a cloth (10). The bands (2) are comprised of rectilinear sections (3 and 4) which are removably fixed to the cloth by means of ribbons (8) having picots (8a and 8b) of different populations. The bands (2) are easily displaceable to transform an American billiard-table top into a French billiard-table top. One application is the transformation of ping-pong tables or other table plates into a billiard table.

Abstract (fr)

Une table de billard (1) comporte un plateau rectangulaire (1a) recouvert d'un tapis (10). Les bandes (2) sont composées de profilés rectilignes (3) et (4) qui sont fixés au tapis de façon amovible par des rubans (8) à picots (8a et 8b) de population différente. Les bandes (2) sont facilement déplaçables pour transformer un billard américain en billard français. Une application est la transformation des tables de ping-pong ou d'autres plateaux de table en table de billard.

IPC 1-7

A63D 15/04

IPC 8 full level

A63D 15/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63D 15/045 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8505045A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

FR 2563439 A1 19851031; FR 2563439 B3 19860822; EP 0178317 A1 19860423; WO 8505045 A1 19851121

DOCDB simple family (application)

FR 8406829 A 19840427; EP 85902056 A 19850424; FR 8500095 W 19850424